
BESPREEKNOTITIE 

Aan:  De commissie Ruimte 
Cc: Hans Tigges, Harry Nederpelt 
Van: Ria Manshanden 
Datum:  19 mei 2016 
Onderwerp:  Recreatieve waarde polder “Het Grootslag” 
Agendapunt: (in te vullen door de griffie)  

Tijdens de gezamenlijke commissies Bestuur en Middelen  en Ruimte van 19 mei 2015 wil ik 
graag met u van gedachten wisselen over de recreatieve waarde van polder “Het Groot-
slag”. Het doel van het gesprek is verkennend en oriënterend, maar ook uw mening wordt 
op prijs gesteld. Wellicht komen er gezichtspunten naar voren, waarmee wij als fractie en/
of het college aan de slag kunnen. De betreffende wethouders worden daarom van harte 
uitgenodigd hierbij aanwezig te zijn.  

Probleemstelling/ Oorzaak 
Onlangs is het "Landschapsplan Recreatieschap Westfriesland" vastgesteld. In dit plan 
wordt het deelgebied Polder het Grootslag aangemerkt als "recreatief beperkt", o.a. omdat 
deze polder is aangewezen als het gebied waar de agribusiness zich ten volle ontwikkelen 
kan. Onze fractie vindt dit geen inspirerend uitgangspunt en denkt dat daardoor kansen 
gemist worden. O.a. de kans dit gebied te presenteren en op de kaart te zetten als toon-
beeld van een gebied, waar eigentijdse agro economische ontwikkelingen hand in hand 
gaan met duurzaamheid, landschap, cultuurhistorie, natuur en beeldkwaliteit. 

Oplossingsrichting 
De fractie van GroenLinks meent dat dit gebied zich zou kunnen ontwikkelen tot een groen 
agro business park van internationale allure. Het “Grootslag agro park” met ook een toe-
ristische, recreatieve en educatieve waarde en daarmee ook aantrekkelijk voor de zakelij-
ke markt. De volgende potenties zijn daarvoor aanwezig : 

• Resten van soms eeuwen oude landschappelijke karakteristieken, kwaliteiten en 
natuurwaarden zijn nog aanwezig, zoals de Weelen met de Natte Cel, verkavelings-
patronen van land en waterlopen in zakelijke rechte vormen of soms nog in mean-
derende (= bochtig door het landschap kronkelen) vormen en twee stilte gebieden. 
Ook heeft het gebied fiets- en wandelpaden, zoals het Weelenpad van Enkhuizen 
tot Wervershoof, het Streekbos met horeca en aantrekkelijke vaarroutes; 

• Het gebied heeft hypermoderne agribusiness bedrijven; zaadveredeling, tulpen-
broei, glascultures,vollegronds- en veeteelt. Juist die zichtbare tegenstellingen tus-
sen middeleeuws landschap en technologisch hypermoderne agri-business bieden 
kansen een ontwikkelingsgeschiedenis, waarbij ook duurzaamheid een prominente 
rol kan spelen, te vertellen; 

• De landschappelijke inpassing van de bedrijven en samenhang tussen de aparte 
beeldkwaliteitsplannen van de individuele bedrijven kunnen bijdragen aan de re-
creatieve aantrekkelijkheid van het gebied.; 

• Er is grote toeristische belangstelling voor tulpenvelden; moderne tulpenbroeierijen 
en teelten kunnen hier een recreatieve en vooral educatieve aanvulling op zijn; 

• Het gebied is goed bereikbaar; 

Graag nodig ik de commissie Ruimte uit om met mij over de volgende vragen van gedach-
ten te wisselen:  
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1. Hoe staat u tegenover deze bovenstaande gedachte, visie ? 

2. Welke basis voorwaarden zijn van belang ? 

3. Welke rol ziet u ter realisatie van dit idee weggelegd voor de betreffende onder-
nemers, de gemeente, de regio ? 

4. Hoe ziet u dit in relatie tot het masterplan Medemblik, het Recreatieplan West-
Friesland, het Pact van West-Friesland en DMO ? 

5. Heeft u zelf nog suggesties ? 

Als de gedachte achter ons idee positief wordt ontvangen willen we het college vragen dit 
mogelijk te maken.  

De portefeuillehouders de heren Hans Tigges en Harry Nederpelt zijn uitgenodigd bij de 
bespreking van dit onderwerp. 

Ria Manshanden 

Bijlagen: geen
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